

《单词百科:shipment是什么意思?shipment怎么发音?shipment的解释和用法》

英语单词shipment是什么意思?shipment怎么读?shipment怎么发音?简答网为您整理了shipment的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



shipment怎么读

shipment的读音:[' ʃ ɪ pm ə nt]

shipment的意思

1、n.装运;载货量;装货, 装载的货物;

shipment的相关词组

1、advice of shipment 装运通知;

2、date of shipment 发料日期, 装运日期, 装船期限;

- 3、port to port shipment 港到港运输;
- 4、time of shipment 交货时间, 交运时间;
- 5、timed shipment 限期装船;

shipment的近义词

- 1、**batch** n.一批;
- 2、**cargo** n. (船或飞机装载的) 货物;
- 3、**consignment** n.装运的货物, 托运的货物;托运, 运送;委托, 托管;
- 4、**delivery** n.递送 (商品);分娩;投递的;演说风格;
- 5、**despatch** n.& v.派遣;

shipment的双语例句

- 1、The goods are done up in bundles for shipment.

货物已打包以备装船.

- 2、It is important that you time the shipment arrive here prior the expiration of the import license.

你们须安排此货在进口许可证期满之前到达,这是非常重要的.

- 3、Bananas are packed before being transported to the docks for shipment overseas.

香蕉在运到码头发往海外之前已经装箱。

- 4、With so many back order on hand, we can not promise any shipment before October.

由于手头上的过期订单那么多, 所以我们无法答应十月之前装运.

- 5、The total contractual quantity of the commodity will $\pm 5\%$ MT Partial shipment not allowed.

本合同货物 $\pm 5\%$ 公吨,不允许分批装运.

- 6、The shipment of books was consigned to the local book stores.

这批书被发送到各地的书店.

7、The distributors looked with favor on your sample shipment.

您发来的样货得到了经销商们的赞许.

8、The shipment is destined for America.

这批货物将运往美国.

9、We have arranged shipment with freight to be collected at destination.

我们已按运脚到付安排装船.

10、May shipment we designate President 5000 tons 1.5 % more or less.

五月装船,选定总统号装载5000号,多装或少装1.5%均可.

11、We request to extend the time limit for claim on the above shipment to July 5.

我们要求将上述货物的索赔时间期限延长到7月5号.

12、Follow up the shipment and received the goods in good quality.

跟进运输,及时收到优质的货品.

13、In FOB, as the head prior to shipment transport arrangements.

在FOB条件下,同样涉及装船前的头程运输安排问题.

14、We will remit the amount of invoice on receipting of the invoice of the shipment.

俟收到装货单据,我司当立即付款.

15、Pending resolution of this matter, we ask you to hold all further shipment.

在此事尚未解决之前,我们要求贵方停止所有其他货物的装运.

16、Actually, it is our usual practice to inspect all equipment and parts before shipment.

实际上交货前对所有的设备及部件进行检验是我们通常的做法.

17、The above order is urgently needed. Therefore, we must insist upon express

shipment.

因急需上列订单的商品,因此,我方要求使用快递装运.

18、We should be obliged if you could arrange for the immediate shipment of this order.

如果贵方能马上安排发送这笔我方所订货物的话,我方会非常感激的.

以上是简答网为您整理的shipment怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多

关于shipment的

用法、shipment的释义、shipm

ent的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/shipment>

